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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az interpelláció címe: "Mikor mond le a Fidesz az újpesti erdőírtásról?" 

Tisztelt MIniszter Úr!

Újpest fideszes polgármestere, Wintermantel Zsolt régóta azt tervezi, hogy kivágasson két 
hektárnyit a Farkaserdőből. Ez a terület Káposztásmegyer egyik büszkesége, egy gyönyörű erdős 
terület, amelyhez nem sok fogható van ilyen közel a lakókörnyezethez. A fideszes polgármester egy 
ijászközpont kedvéért vágatná ki a két hektár erdőt ahelyett, hogy egy eleve nem erdős területet 
adna erre a célra.

Az ügyben az újpestiek szava eddig olyannyira nem volt fontos, hogy Wintermantel Zsolt már a 
Káposztásmegyeri Szabályozási Tervben előirányozta, hogy az erdős terület helyére épüljön az 
íjászközpont, sőt a közgyűlési döntés értelmében a területet már oda is adták 15 évre 
haszonkölcsönbe az Íjász Szövetségnek, méghozzá ingyen. Kérdezhetném, hogy milyen 
haszonkölcsönről beszélünk egy olyan terület esetében, amelyet ingyen ad oda valakinek a fideszes 
polgármester, de nagyon is jól tudjuk, hogy a Fidesz soha nem a magyarok vagy az újpestiek 
hasznát nézi, hanem egy szűk vállalkozói körét.

Wintermantel Zsolt még azt a szélhámosságot is kieszelte, hogy a kerület cserébe kap úgynevezett 
csereerdőt, azaz 6 hektárt majd beerdősítenek ahelyett a két hektár helyett, ahonnan kivágnák a 
fákat. Milyen érdekes, pontosan olyan területet sikerült kiválasztaniuk csereerdőnek, amelyen már 
most is 10-15 méteres fák állnak. Ez egy nagyon átlátszó és nagyon szánalmas trükk, mindenki 
pontosan tudja és érti, hogy ezzel nem több erdőnk lesz, hanem a kivágott két hektárral kevesebb. 
Amikor a fideszes polgármester már a Fővárosi Közgyűlésnek is benyújtotta azt a javaslatát, amely 
az érintett területet kivette volna a káposztásmegyeri erdőből, akkor sikerült is meghátrálásra 
kényszerítenünk, a Fővárosi Közgyűlésben végül visszavonta a javaslatot.



Minden más körülmény azonban maradt, ez nem tekinthető a tervek visszavonásának, csak 
elhalasztásának addig, amíg az emberek már nem figyelnek erre és szépen csendben, suttyomban 
meg lehet majd csinálni. A Fidesz Újpesten is azt akarja csinálni, mint amit az országgal csinált, 
láthattuk ezt már a Városliget ledózerolásánál is: felszámolni minél több zöldterületet, kivágni 
minél több fát, méghozzá az emberek megkérdezése nélkül.

Kérdezem hát Miniszter Urat!

- Az Ön által vezetett minisztérium egyetért azzal, hogy az újpesti polgármester is erdőírtásba kezd 
a Farkaserdőben?

- Nem tekinti feladatának, hogy agrárminiszterként kiálljon a természetes környezet és a klíma 
védelméért akár ilyen helyi ügyekben is?

Budapest, 2019. június 5.

Varju László

Demokratikus Koalíció
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